
Bestyrelsesmøde 1. august 2024

Tilstede: Sanne, Kamilla, Maja, Hans Jørgen, Annie, Mariann, Lea

Referent: Lea

Nyt fra formanden
- Vi er inviteret til vandring med repræsentanter fra projektet for ny natur syd og nord

for Vilhelmsborg.
- Projektteamet vil gennemgå planerne for transformation fra landbrug til natur,

processen der skal føre derhen og de projekter, der skal igangsættes.
- Sanne er inviteret og deltager som formand og repræsentant for AAR. Øvrige fra

Vilhelmsborg er inviteret: Lasse Langfeldt, formand for foreningen Vilhelmsborg, Jørn
Jensen, direktør for Vilhelmsborg og Monica Forrest fra Vilhelmsborg

Stævner
- Vi har haft et godt Aarhusmesterskab i dressur

- Tak til dem der hjalp med at få det gennemført. Der er overført point til
hjælperne

- Vi har to kommende C stævner
- C-stævne i dressur den 10. - 13. oktober
- Aarhusmesterskaberne i spring den 1. - 3. november

- Derudover har vi trænings- og rideskolestævne den 5. oktober

Daglig drift
- Der bliver kørt en halv balle hø til udeboksene i stedet for en hel, da høet ikke kan

holde sig i sommervarmen
- Grimer, foder mm. i den lille hal fjernes, så der kommer mere ro i hallen til ridning

Hestevelfærd
- Vi afventer nye retningslinjer fra DRF i forhold til hestevelfærd
- Til klubmødet den 7/9 har vi inviteret en teknisk delegeret fra DRF til at komme og

fortælle om, hvad der er retningsgivende lige nu
- Tak til dem der har indsendt forslag til forbedringer - vi glæder os til et godt og

konstruktivt møde

Økonomi
- Økonomien er stabil
- Vi har haft øgede udgifter på rideskoleheste på grund af heste, der har været syge

eller er gået bort

Dato for næste møde: 29/9 2024 kl. 10.00


